
 

 

 
 
 
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist 

 

 

På Socialnämndens möte den 13 december föredrog förvaltningschefen följande: 

 

 De senaste framtagna ekonomiska prognoserna visar på ett betydligt större 

underskott än vad som tidigare varit känt.  

Detta är utifrån de ekonomiska rapporter som kommit från ekonomiavdelningen.  

 

Förvaltningen har nu tagit in extern konsult för att utreda detta ytterligare.  

 

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist är 

följande:  

 

• Finns det fler förvaltningar som är drabbade / eller kan vara drabbade av 

felaktiga ekonomiska prognoser i likhet med Socialförvaltningen? 

 

• Om svaret är ja och det visar sig vara underskott. Hur kommer detta att 

finansieras? 

 

•  Om underskottet är betydligt mer än vad som tidigare varit känt eller att 

underskottet framkommer i nämnderna, likt det som framkommit i 

Socialnämnden. Hur kommer underskottet att påverka verksamheten i 

berörda nämnder? 

 

• Hur kommer det nu framkomna underskott som föreligger i 

Socialnämnden att påverka verksamheten?  

 

 

Trelleborg den 14 december 2023 

 

Mattias Flisborn 

 

Socialdemokraterna  
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